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Styrelsemöte 2019-10-02 

Närvarande:  Rikard Johansson, Jill Malmqvist, Camilla Wiberg, Carola Atting, Thomas Atting,  

Henrik Ljunggren, Kent Nilsson, Åsa Bilker, Peter Bengtsson, Patrik Revelj,  

Camilla Björkdahl. 

Val av sekreterare 

Camilla Björkdahl utses som sekreterare 

 

1. Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll gås igenom och läggs sedan till handlingarna. 

 

2. Läget i lagen, spelare, ledare 

Herr div. 3:  Träningar igång, läget inom laget känns stabilt.  

Herr div. 4:  Träningar igång, ny tränare i laget. 

Damlaget:  Träningar igång, riktigt bra stämning inom laget. 

P03/04/05:  Träningar igång 

F04/05/06:  Urdraget, inga spelare eller ledare. 

P06/07:  Träningar igång, åker på cup i Tranås v. 40 

P08/09:  Läget ok 

PF10/11:  Träningar igång, 21 spelare och 4 tränare 

PF12/13 Många deltagare på knatteinnebandyn 

 

Ledare från P06/07 önskar att man respekterar att Thomas Brundin leder träningar under 

P06/07 träningstider och kan då inte utföra andra uppdrag som materialansvarig. Skapar oro 

under träningarna och stjälper planerat träningsupplägg. 

  

3. Material 

Thomas Brundin, materialansvarig, närvarar inte vid dagens möte.  

Kent Nilsson och Hampus Nilsson kommer att hjälpa till att sortera och städa i 

materialrummet i klubblokalen. 

 

4. Newbody 

Carola Atting kommer att skicka ut mer information då det blir dags att dela ut material till 

de spelare som valt att sälja Newbody. 

 

5. SISU-rapportering  

Rikard Johansson och Carola Atting kommer att ha ett möte med Jens Harrysson, från 

Smålandsidrotten, den 8 oktober. 

 

6. Föräldramöte 

P08/09 och P10/11 meddelar att de har genomfört föräldramöte. 
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7. Ekonomi 

Ordförande Rikard Johansson informerar om att Nordea ännu inte har godkänt ansökan och 

de dokument som banken begärt kompletteringar på är inskickade.  

 

Kassör Carola Atting informerar om inbetalda medlemsavgifter och registrerade 

spelarlicenser. 

 

Fredrik Larm närvarar inte vid mötet, men Carola Atting informerar om att hon har påbörjat 

arbetet med att fakturera sponsorerna.  

 

Kassahantering 

Beslut: Vi behåller möjlighet till kontant- och swishbetalning. Växelkassan minskas till 200 kr.  

Kassör Carola Atting kommer att ta kontakt med de ledare som har första matchen, för 

utlämning av kassaskrin. 

 

Carola Atting kommer att ta fram tydliga instruktioner om vad som gäller vid 

kioskförsäljningen. Viktigt att lagets försäljning sammanställs, kvitteras och läggs i försluten 

påse i botten av kassaskrinet i samband med byte i kiosken. 

 

Halva bollen 

Beslut: Halva bollen kommer att plockas bort tillfälligt. 

 

Inträde 

Närvarande beslutar att inträdet i samband med hemmamatcher under säsong 2019/2020 

ska justeras till: 

 

Inträde Herr div. 3  40 kr 

Inträde Herr div. 4  20 kr 

 

Publik över 16 år, som inte är medlemmar, ska betala inträde. 

 

Möjlighet att lösa digitala medlemskort till medlemmar/stödmedlemmar diskuteras. Frågan 

kommer att tas upp vid nästa möte. 

 

Carola Atting får i uppdrag att uppdatera skyltarna för inträde. 

 

Bussresor 

Kent Nilsson undrar hur budgeten ser ut för långresor i samband med herrlag div. 3 

bortamatcher. Kent Nilsson får i uppdrag att jämföra priser från olika bussbolag. 
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8. Hemsidan 

Viktigt att hemsidan uppdateras med rätt kontaktuppgifter för lag och styrelse. Thomas 

Brundin får i uppdrag att se över detta. 

 

Thomas Atting föreslår att man kan lägga in säsongens medlemsavgifter som en nyhet på 

hemsidan. 

 

9. Utbildningar 

• Domarutbildning 

Camilla Björkdahl får i uppdrag att beställa domarutbildning för spelare i P04/05 

samt befintliga föreningsdomare. 

 

• Ledarutbildning 

Frågan kommer att tas upp på nästa styrelsemöte. 

 

10. Husarcupen 

Patrik Revelj informerar att hälften av platserna är fyllda. Klassen P06/07 är redan fullbokad. 

Patrik har gjort ett nytt utskick om Husarcupen den 2 oktober. Längre fram så kan det bli 

aktuellt med en arbetsgrupp för planering av cupen – Patrik Revelj återkommer om detta. 

 

11. Aktivitetsplan 

Aktivitetsplanen för september - oktober gås igenom. 

 

12. Övrigt 
 

Kioskschema 

Peter Bengtsson närvarar vid dagens möte då han har synpunkter på beslut från förra mötet 

gällande bemanningen av kiosk, inträde och halva bollen under herrlagens hemmamatcher. 

Peter Bengtsson menar att man kommer att få svårt att lösa bemanningen inom lagen. 

  

Beslut: Peter Bengtsson får i uppdrag att ta fram schema för bemanning av sekretariat och 

inträde. Beträffande kiosk avvaktar vi slutgiltigt kioskschema från EBK, för att se hur många 

tillfällen det rör sig om. Förslag är att samtliga lag i föreningen (inkl. seniorlagen) hjälper till 

att dela på bemanning utav kiosk vid herrlagens hemmamatcher, om inte herrlagen kan lösa 

bemanningen själva. 

 

Samsyn 

Kommunen vill att IBK Husar skickar ut en inbjudan till utbildning i Samsyn. Rikard Johansson 

tar på sig uppdraget att göra utskicket. 
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Idrottsskolan 

Idrottsskolan kommer att genomföras lördagen den 9/11 kl. 10-11. Två spelare från herrlag 

och två spelare från damlag, iklädda matchkläder, kommer att utses som ansvariga för 

träningen. Camilla Wiberg närvarar för att informera om innebandy och IBK Husar. 

 

Försäkring 

Spelarnas försäkring via Folksam diskuteras samt möjlighet till ersättning för 

rehabiliteringskostnader i samband med idrottsskador. 

 

Sarg  

Viktigt att sagen monteras ner i rätt ordning samt märks upp med tydliga utvisningszoner. 

 

Gemensam målvaktsträning 

Camilla Björkdahl ställer frågan om det finns möjlighet att ordna tillfällen för gemensam 

målvaktsträning. Thomas Atting får i uppdrag att se över om möjlighet finns. 

 

Lediga träningstider 

Fortfarande finns det några lediga träningstider. Frågan kommer att tas upp på kommande 

ledarmöte för att se över om vissa träningstider behöver justeras. 

 

Kioskmöte med EBK 

Jill Malmqvist och Camilla Wiberg meddelar att kioskmöte med EBK kommer att genomföras 

under oktober och att man fortfarande inväntar ett slutgiltigt kioskschema. 

 

• Aktiva ledare kan uppvisa utdrag ur belastningsregistret för styrelsemedlem. 

 

• Lapp med kontaktuppgifter och medlemsavgifter måste uppdateras med barn föda 2013. 

 

• Rutin till kommande styrelsemöten 

Sekreterare får i uppdrag att skicka ut föregående protokoll samt agenda inför kommande 

styrelsemöte. Önskar styrelsemedlem ta upp en punkt på mötet, ska detta anmälas in i 

förväg. 

 

13. Nästa möte 

Nästa styrelsemöte hålls den 23 oktober 2019, kl. 18.00 i IBK Husars klubblokal. 
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Eksjö 2019-10-03 

 
 
 

…………………………………………………  ………………………………………………… 

Rikard Johansson   Camilla Björkdahl 

Ordförande   Sekreterare 

 


